
Skupščina se lahko začne
Vse je nared za skupščino občinske
organizacije sindikatov, ki bo 29. junija

Pred vrati je skgpSčma občinske
organizacijo sindjkatov, ki bo po-
menila zaključek delovanja vseh
organov občinskih sindikatov v
preteklem 4-letnem obdobju. Zato
so na predsedstvu občinskega sve-
ta ZS Bežigrad pozorno pregledali
in obravnavali poročilo o delu, ki
bo kot predlog predloženo v spre-
jem skupSčini

Sindikati so v inandatneem ob-
dobju 74-78 uspefino detovali na
različnih družbenopolitičnih po-
dročjih v smislu uresničevanja
družbene vloge sindikatov v poli-
tičnem sistemu socialističnega sa-
moupravljanja. Široko razčlenjeno
in obsežno poročiio omogoča vsa-
kemu sindikalnemu aktivistu, da v
njem najde del svoje aktivnosti, ki
se je tako ali drugače odraziia v
njegovi delovni in življenjski
sredini

Predsedstvo )e sprejelo poročilo
kadrovske komisije o sprejeti kan-
didatni listi za svet in organe ZS
Bežigrad ter delegatov za repu-
bltSki in zvezni kongres ZS. V pred-
sedstvo so predlagani vsi pred-
sedniki komisij, zato lahko pričaku-
jemo v prihodnjem obdobju od-
govorno in usklajeno delo, prav-

zaprav nadaljevanje kontinuirane
aktivnosti, ki je značilnost danes že
"Starega- predsedstva.
, Na seji so brez pripomb sprejeli
osnutek začasnega statutarnega
sklepa o organiziranosti in delova-
nju občinske organizacije sindika-
tov, ki se bo Še prilagodil sprejete-
mu zaključnemu dokumentu na 9.
kongresu ZSS. Predsedstvo je tudi
sprejelo poslovnik o delu skup-
ščine svoje organizacije in pouda-
rilo. da naj skupSčino vodi resniftno
cenjen irt avtoritativen sindikalni
delavec.

Člani predsedstva so zavzeii po-
zitivno stališče do programa izo-
braževanja deiegatov za skupšfiine
družbenopolitičnih skupnosti in
SIS, katerega nosilec je višja uprav-
na šola. Izobraževanje delegatov
ima namen, ds bi se samoupravni
delegatski sistem uspešneje vklju-
čeval v razreševanja problemov na
posameznih družbenih in ekonofn-
skih podrofijih samoupravnega de-
lovanja. Zato je treba delegatom
nuditi konkretna navodila, da bodo
znali delati. Izhajajo naj \z analize
stanja delegatskega sistema s po-
sebnim poudarkom na naši občini.
ViSja upravna Sola je ob upoSteva-

nju vseh faktorjev pripravila eno-
dnevni program z 8 urami izobraže-
vanja. Predvidevajo, da bodo opra-
vili več kot 30 seminarjev l a okol
3000 delegatov; v izvajanju pa bc
sodelovala tudi delavska umverza
Velika koncentriranost predavanj \
enem dnevu omogoča verjetno ce-
nejšo in hitrejšo izvedbo predavanj
manj popoldanske abstinence ir
izgubo enega delovnega dneva
Cena izobraževanja samouprav-
Ijalcev ne bi smela biti vprašanje
potrjena cena enega seminarja je €
tisoč din, kar pomeni pravzapra\
velik "posel- za delavsko univerzc
in višjo upravno šolo. Vprašljivo je,
kakšen uspeh bodo predavanja
imeta, še bolj kakšen učinek, saj na
vseh nivojih poudarjamo, da preda-
valni seminarji vedno ne ustrezajo.
Konkretno usposabljanje z od-
govori na vprašanja, z razčiščevanji
mnenj, z ustvarjanji enotnih zak-
Ijučkov določenih skupin delovniti
Ijudi bo ustvarilo mišljenje »še bo-
mo prišli«, to pa je tudi namen
predloženega programa Tu se po-
greša prisotnost kluba samouprav-
Ijalcev, ki bi lahko svojo vlogo in
delo koordiniral glede na prediože-
ni program in v njegovem okviru
organiiiral še debalne večere ali
podobne oblike izobraževalne or-
ganiziranosti.
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